



Protokoll nr: 6, 2024.  
Styrelsemöte Hjo Brukshundklubb 2024-06-26, kl. 19.00.

**Närvarande:**

<b>Ewa Harrysson</b>	<b>Annika Hansson</b>	<b>Elin Karjalainen</b>
<b>Marica Karlsson</b>	<b>Stig Bergman</b>	<b>Revisor Anders Brissman</b>
<b>Inbjuden från distriktet Jan Åberg</b>	<b>Ej närvarande Adjungerad Christina Laage</b>	<b>Ej närvarande Josefine Tolf</b>

- §1 Mötets öppnande**  
Mötet öppnades kl.19.00
- § 2 Val av justerare**  
Mötet beslutar att utse Annika Hansson till justerare.
- § 3 Fastställande av dagordning**  
Dagordningen fastställdes.
- § 4 Godkännande av föregående protokoll**  
Mötet beslutar att godkänna Förgående mötesprotokoll från styrelsemöte 29/5–24
- § 5 Uppdragslista (se bilaga)**  
Uppdrag som är utförda nedan.  
a) Kontakta tidigare styrelsemedlem ang. Microsoft-lösenord.  
b) Skicka ut via membersite ang. vägbygget.  
c) Lämna ut nyckel till medhjälpare.  
d) Köpa 4st föreningsteknikböcker med Jan Wigdell via SFR.
- § 6 Inkommen och utgående post (se bilaga)**
- § 7 Beslut per capsulam**  
Inga beslut tagna.
- § 8 AU-Beslut**  
Inga beslut tagna

## § 9

### Rapporter med diskussioner

#### a) Ordförande

Ordförande har deltagit på ordförandekonferens där det diskuterats fram positiva förslag.

#### b) Kassör/Ekonomi

Mötet går igenom rapporterna tillsammans.  
Revisorn visar och förklarar om balansrapporten och resultatrapporten.

#### c) Tävling

Annonser ligger ute på hemsida, Facebook och SBK tävling.  
Tittar efter marker för att hålla i en Apell tävling i höst.

#### d) Tjänstehund

Fått info från inkommen post om tjänstehund.  
Tipsar om hundtjänstskola i Gävle, Nyttigt att åka förbi och kolla.

#### e) Agility

I veckan ska kommittén samlas för att ta ut tunnlarna och göra iordning alla hinder som stått framme.  
Fortsätter söka efter instruktör att hålla kurs för klubbens räkning i höst.

#### f) RUK/Utställning

Utställningen i Juni fick mycket fin feedback från utställare.  
Resultaten ligger på hemsidan och Facebook.

#### g) Fastighet

Inget att rapportera.

#### h) Hemsidan

Inget att rapportera.

#### i) Studiefremjandet/utbildning

Diskussion om att utbilda en instruktör och vilken process det är fram tills utbildning.  
Den 17/8 är det utvecklingsdag för bruks och lydnesslydnad Instruktörerna ska delta.  
Blir det plats över kan även tävlingsekipage delta.

#### j) Ungdomskommittén

Träffarna rullar på och fler har blivit medlemmar och deltar på träffarna.  
Läger planerat 2/8–4/8 och kommer ut på hemsida och Facebook inom kort.

#### k) Aktivitetskommittén

Inget att rapportera.

#### l) Kök/inköp

Prata med kommittémedlem att det önskas bullar till kommande aktiviteter.  
Köket kommer att inventera inför Ungdomsläggret för att se vad som behövs köpas.

#### m) Styrelsen

Inget att rapportera.

**§10 Beslut**

**a) Bordlägga Hemsidan (Wix) Kostnad.**

En fråga som kommit upp vad vi betalar för hemsidan vi har nu.  
Adj. Kassör var inte på plats som ville ta upp ämnet.

**Mötet beslutade att** bordlägga diskussionen tills nästa möte.

**b) Bordlägga mejladresser till kommittéer.**

Önskas mejladresser till fler kommittéer.  
Adj. Kassör var inte på plats som gjort tidigare mejladresser.

**Mötet beslutar att** bordlägga punkten tills nästa möte.

**§ 11 Distriktsfrågor**

**§ 12 Övriga frågor**

Sekreteraren önskar att dem styrelsemedlemmar som vill ha dagordning med bilagor skriver upp sig på en lista för att minska på papper.

**§ 13 Nästa möte**

28/8 Kl.19.00  
25/9 Kl. 19.00  
19/10 kl. 15.00 Medlemsmöte  
30/10 kl.19.00  
27/11 kl.19.00  
18/12 kl.19.00

**§14 Mötets avslutades**

Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet kl.20.43

Vid protokollet:

---

Sekreterare:  
Elin Karjalainen

---

Ordförande:  
Ewa Harrysson

---

Justerare:  
Annika Hansson